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Protokół Nr 4/15 z posiedzenia 

Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych 

w dniu 8.01.2015 r., godz. 11.00-14.00 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Janusz Piłat, który na podstawie listy 

obecności stwierdził wymagane quorum. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecna uspr. radna Anna Oleksy. 

 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby zamienić kolejność omawiana punktów i jako pierwszy 

omówić punkt dot. skateparku. Za zmianą kolejności omawiania głosowało 6 radnych. Całość 

porządku również poddano pod głosowanie, za przyjęciem opowiedziało się 6 radnych. 

Porządek stanowi zał. nr 2 do protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wnioski Radnych do  porządku posiedzenia. 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia 16.12.2014 r. 

4. Opracowanie planu pracy Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych na rok 2015. 

5. Określenie lokalizacji na budowę SkateParku i siłowni plenerowej. 

6. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

7. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

8. Zakończenie posiedzenia . 

 

3. Uwagi i poprawki Radnych do protokołu z dnia 16.12.2014 r. 

 

Protokół bez uwag i odczytywania został zatwierdzony przez Przewodniczącego Komisji. 

 

4. Określenie lokalizacji na budowę SkateParku i siłowni plenerowej. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyła Zastępca Burmistrza Katarzyna Kutereba-Gnitecka         

i Insp. ds. promocji, bioróżnorodności i zabytków Joanna Ścigała. Komisja poprosiła Panią 

Ścigałę o przedstawienie koncepcji budowy siłowni plenerowej, gdyż powstał w tym zakresie 

pewien pomysł. Pani Inspektor wyjaśniła, że koncepcja powstała podczas pomysłu 

rewitalizacji parku zdrojowego w Międzyzdrojach i pozyskania na ten cel środków 

zewnętrznych. Jest zgoda Konserwatora Zabytków na przeprowadzenie rewitalizacji, ale 

projekt skateparku musi uzyskać akceptację Konserwatora W tej kwestii Pani Ścigała uważa, 

że pomysł nie uzyska akceptacji Konserwatora Zabytków, bo zapewne będzie musiała być 

ingerencja w grunt, aby wybudować rampy. Pani Ścigała poinformowała, że istnieje 

możliwość pozyskania środków zewnętrznych na tego typu budowle, ale ich lokalizacja musi 

być przy szkole. W temacie samej siłowni plenerowej były rozmowy z klubami sportowymi 

dot. urządzeń i ich ilości. Zapoznano się również z opiniami dot. takiej siłowni, które były 

pozytywne. Wiadomo, że ilość urządzeń wiąże się z wysokością kosztów, dlatego są dwie 

propozycje: jedna z większą ilością urządzeń i ta opcja jest droższa, a druga tańsza, ale 

urządzeń jest mniej. Lokalizacja przewidziana na utworzenie tej siłowni była w parku za 

urzędem miejskim na tzw. ,,trójkącie” pomiędzy alejką dojazdową do siedziby straży 

miejskiej, a alejką z okrągłym wycięciem.  
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 Komisja uważa, że powinno się wystąpić do Konserwatora Zabytków z zapytaniem 

dot. zlokalizowania w parku zdrojowym  skatepraku.  

Radny Filip Szyszkowski poinformował Komisję, że powierzchnia skateparku jest 

ruchoma w zależności od ilości urządzeń. Sam skatepark jest budowany najczęściej z 

żelbetonu, chociaż spotyka się budowle z drewna albo materiałów drewnopodobnych. 

Żelbeton jest oczywiście najdroższym materiałem, ale jest również najtrwalszy i nie generuje 

tak wysokiego poziomu hałasu jak rampa metalowa. Można zawsze poprosić o konsultację 

specjalistyczną firmę, która zajmuje się tego typu budowami o przedstawienie np. koniecznej 

powierzchni do stworzenia skateparku, nawierzchni i urządzeń.  Można również zapytać o 

ewentualny kosztorys takiego przedsięwzięcia, ale żeby takie spotkanie móc zorganizować 

trzeba mieć jakieś konkrety i wskazać lokalizację.   

  

 Kolejną lokalizacją, którą Komisja wzięła pod uwagę jest skwer zielony na 

promenadzie pomiędzy ul. Bohaterów Warszawy na zachód do ul. Plażowej. Pani Jagielska 

insp. ds. planowania przestrzennego poinformowała, że są to tereny zieleni wydmowej i pasa 

ochronnego, więc w tym przypadku trzeba by było uzyskać zgodę Urzędu Morskiego. Poza 

tym jest plan zagospodarowania przestrzennego na tym terenie i nie dopuszcza on rekreacji. 

Jest możliwość postawienia małej architektury typu szachy plenerowe albo siłowni 

plenerowej, ale skateparku nie dopuszcza. Pani Jagielska zasugerowała, że można przesunąć 

wskazaną lokalizację na teren nie objęty planem na wschód za tzw. ,,rybkami”. Komisja 

uważa, że lokalizacja na promenadzie jest atrakcyjnym miejscem, w którym młodzi ludzie 

będą mogli pokazać swoje umiejętności, a dodatkowo utworzenie tam skateparku spowoduje 

wzrost atrakcyjności samej promenady, co zasugerował radny Zbigniew Mittelstädt, 

informując, że w kurortach zagranicznych skateparki są zlokalizowane pomiędzy hotelami i 

dodają atrakcyjności tym miejscom.  

 Radna Katarzyna Natkańska zaproponowała lokalizację skateparku na wyjeździe z 

miasta obok powstającego Parku Miniatur. Według radnej nie powinno się umiejscawiać 

wszystkiego na promenadzie, tylko rozciągać atrakcyjność po całym mieście. Ponad to można 

pochylić się nad sugestią Pani Ścigały dot. powstania skateparku przy Gimnazjum na dolnym 

asfaltowym boisku. Pozostaje tylko kwestia ustalenia parametrów. 

 Radny Filip Szyszkowski poinformował, że może skontaktować się z firmą budującą 

skateparki i uzyskać inf. o minimalnej powierzchni potrzebnej do funkcjonowania obiektu. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Janusz Piłat zarządził 10 minut 

przerwy. Po przerwie wznowiono obrady Komisji. 

 

Po uzyskaniu telefonicznej informacji przez radnego Szyszkowskiego, Komisja dowiedziała 

się, że minimum powierzchni potrzebnej na utworzenie skateparku to ok. 500 m2.  

 

 WNIOSEK: 

 Komisja wnioskuje do Burmistrza o sprawdzenie możliwości powstania skateparku o 

pow. ok. 500 m2 i siłowni plenerowej o pow. 1100 m2 na wskazanych terenach: 

- park zdrojowy za Urzędem Miejskim, 

- teren trawnika przy ul. Bohaterów Warszawy na wysokości od ul. Plażowej do ul. 

Poprzecznej, 

- teren boiska dolnego (asfaltowego) przy Gimnazjum, 

- teren przy Bałtyckim Parku Miniatur. 

Za przyjęciem wniosku opowiedziało się 6 radnych. 
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Po analizie i ocenie możliwości ulokowania skateparku na wskazanych terenach, Komisja 

powróci do tematu i zaprosi na posiedzenie specjalistyczną firmę, która zajmuje się budową 

takich obiektów, w celu konsultacji i uzyskania bliższych szczegółów dot. nawierzchni, ilości 

urządzeń i funkcjonowania skateparków. 

----------wyszedł Jan Magda, 5 radnych obecnych 

na posiedzeniu Komisji --------------------- 

5. Opracowanie planu pracy Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych na rok 

2015. 

 

Komisja Spraw Komunalnych i Społecznych przystąpiła do odczytania zaproponowanej 

tematyki spotkań Komisji w roku 2015. 

 

Lp. TEMATYKA REALIZACJA  

W CZASIE 

1. Analiza stanu infrastruktury drogowej w Gminie i propozycje 

remontów infrastruktury drogowej, dróg, chodników, tras 

rowerowych, parkingów. 

Marzec 

2. Problemy lokalnej przedsiębiorczości  i organizacji pozarządowych 

– spotkanie. 

Kwiecień 

3. Analiza sprawozdania i ocena polityki gospodarki mieszkaniowej 

w Gminie w roku 2014 (remont, przydział lokali komunalnych i 

socjalnych itd.). 

Raz na kwartał 

4. Terenowe wyjazdowe spotkania w sołectwach. 2 razy do roku 

5. Kontrola i ocena utrzymania czystości w Gminie zgodnie z 

obowiązującym regulaminem. 

Na bieżąco 

6. Udział przedstawicieli Komisji w pracach Komisji ds. 

stypendiów sportowych. 

Raz w roku 

7. Monitorowanie działań sportowych na terenie Gminy poprzez 

uczestnictwo reprezentanta Komisji w pracach Rady Sportu. 

Na bieżąco 

8. Analiza przygotowań do sezonu. Maj, czerwiec 

9. Sprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego w Gminie. Na bieżąco 

10. Analiza systemu gospodarki odpadami w Gminie w świetle nowej 

ustawy. 

Wrzesień 

11. Rozpatrywanie wniosków skierowanych do komisji. Na bieżąco 

12. Opiniowanie materiałów sesyjnych. Na bieżąco 

13. Analiza aktualnie opracowywanego Studium Uwarunkowań i 

Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Międzyzdroje 

oraz planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

Raz w roku 

14. Problematyka społeczna: kultura, oświata, ochrona zdrowia, opieka 

społeczna. 

Na bieżąco 

 

Po przeanalizowaniu propozycji Przewodniczący Janusz Piłat zaproponował przyjęcie planu 

pracy zgodnie z powyższą tabelą. Komisja pozytywnie zaopiniowała zaproponowany plan 

pracy. Za przyjęciem planu pracy głosowało 5 radnych. 
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6. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

1) Radna Katarzyna Natkańska poruszyła temat braku oświetlenia w gminie. Czy 

wiadomo, czym, to jest spowodowane i kiedy zostanie usunięte? 

2) Radna Ewa Trott zwróciła uwagę na nierówne odśnieżanie chodników przez sprzęt.  

3) Radny Zbigniew Mittelstädt poinformował Komisję o problemie Klubu Tanecznego 

JANTAR, związanym z rozwiązaniem porozumienia ze szkołą, w związku z 

rzekomym niszczeniem parkietu hali sportowej przez tancerzy.  

4) Komisja ustaliła, że termin spotkania przedsesyjnego w dniu 26.01.2015 r. 

 

7. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego.  

8. Zakończenie posiedzenia . 

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Janusz Piłat zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


